

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

Procès-verbal de la séance régulière tenue le 3 juillet 2023 à l'Hôtel de Ville, situé au 175, chemin Louisa à Wentworth.

Sont présents : Jason Morrison, maire
 Philippe Cyr, conseiller #1
 Bill Gauley, conseiller #2
 Allan Page, conseiller #3
 Pierre Demers, conseiller #4
 Jay Brothers, conseiller #5
 Paul Sauvé, conseiller #6

Les membres présents forment le quorum.

Ouverture de la séance

La séance est ouverte à 19 h 00 par monsieur Jason Morrison, Maire de Wentworth. Madame Natalie Black, Directrice générale et greffière-trésorière, fait fonction de greffière.

Minutes of the regular meeting held July 3rd, 2023, at the Town Hall situated at 175 Louisa Road in Wentworth.

Present are: Jason Morrison, Mayor
 Philippe Cyr, Councillor #1
 Bill Gauley, Councillor #2
 Allan Page, Councillor #3
 Pierre Demers, Councillor #4
 Jay Brothers, Councillor #5
 Paul Sauvé, Councillor #6

The members present form the quorum.

Opening of the Sitting

The meeting is open at 7:00 p.m. by Mr. Jason Morrison, Mayor of Wentworth. Mrs. Natalie Black, General Manager, Clerk-Treasurer, is acting as Clerk.

23-07-152 **Adoption de l'ordre du jour de la séance ordinaire du 3 juillet 2023**

Il est proposé par le conseiller Pierre Demers et résolu d'adopter l'ordre du jour pour la séance ordinaire du 3 juillet 2023.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-152 **Adoption of the agenda for the regular meeting of July 3rd, 2023**

It is proposed by Councillor Pierre Demers and resolved to adopt the agenda for the regular meeting of July 3rd, 2023.

Resolution unanimously adopted.

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

23-07-153 **Adoption du procès-verbal de la séance ordinaire du 5 juin 2023**

Il est proposé par le conseiller Bill Gauley et résolu d'adopter le procès-verbal de la séance ordinaire du 5 juin 2023.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-153 **Adoption of the minutes of the regular meeting of June 5th, 2023**

It is proposed by Councillor Bill Gauley and resolved to adopt the minutes of the regular meeting of June 5th, 2023.

Resolution unanimously adopted.

Urbanisme / Town Planning

Avis de Motion

Un **avis de motion** et présentation du Projet de règlement est donné par le conseiller Pierre Demers pour que le « Règlement numéro 2016-004-01, modifiant le Règlement relatif au Programme Écoprêt pour le remplacement des installations septiques et scellement des puits », soit adopté à une session subséquente du Conseil.

Notice of Motion

A **Notice of Motion** and presentation of the Project By-Law is given by Councillor Pierre Demers for "By-Law number 2016-004-01, modifying the By-Law concerning the Ecoloan Program for the replacement of septic systems and sealing of wells", be adopted at a subsequent sitting of Council.

Sécurité publique / Public Security

23-07-154 **Achats et dépenses Service de sécurité incendie**

Il est proposé par le conseiller Jay Brothers et résolu d'autoriser les achats, dépenses ainsi que le paiement des salaires, du Service de sécurité incendie tels que présentés au rapport du mois de juin 2023 pour un total de 1 744,51\$.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-154 **Purchases and expenses Fire Department**

It is proposed by Councillor Jay Brothers and resolved to authorize the purchases, expenses as well as the salary payment for the Fire Department as presented on the monthly report of June 2023 for a total of \$ 1,744.51.

Resolution unanimously adopted.

Dépôt du rapport mensuel (juin 2023) du Service de sécurité incendie

Dépôt est fait du rapport mensuel (juin 2023) du Service de sécurité incendie.

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

Filing of the Fire Department monthly report (June 2023)

The Fire Department Monthly Report (June 2023) is deposited.

Travaux publics / Public Works

23-07-155

Autorisation municipale - chemin des Pinsons

ATTENDU la demande de travaux de monsieur Alain Ouellette sur le lot 6 255 097;

ATTENDU le ponceau actuellement en place est désuet;

ATTENDU QUE le Conseil désire s'assurer du maintien de la qualité des eaux sur son territoire;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Bill Gauley et
RÉSOLU d'autoriser, conditionnelle à ce que les travaux effectués soient conformes à la réglementation en vigueur, que les permis et autorisations soient émis et que les travaux soient effectués par un entrepreneur qualifié selon les conditions émises au permis sous la surveillance d'un représentant de la Municipalité.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-155

Municipal Authorization - des Pinsons Road

WHEREAS Mr. Alain Ouellette's request for work on lot 6 255 097;

WHEREAS the culvert currently in place is obsolete;

WHEREAS the Council wishes to ensure the maintenance of water quality on its territory;

THEREFORE It is proposed by Councillor Bill Gauley and
RESOLVED to conditionally authorize the work to be carried out in compliance with current regulations, that permits and authorizations be issued and that the work be executed by a qualified contractor in accordance with the conditions set out in the permit, under the supervision of a Municipality representative.

Resolution unanimously adopted.

23-07-156

Autorisation municipale - chemin Herminia Ouest

ATTENDU la demande de travaux de monsieur Pierre-Yves Lalonde sur les lots 4 878 142 et 4 878 143;

ATTENDU le citoyen a soumis des plans conformes à notre réglementation;

ATTENDU que le Conseil désire s'assurer du maintien de la qualité des routes sur son territoire;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Philippe Cyr et
RÉSOLU d'autoriser, conditionnelle à ce que les travaux effectués soient conformes à la réglementation en vigueur, que les permis et autorisations

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

soient émis et que les travaux soient effectués par un entrepreneur qualifié selon les conditions émises au permis et qu'un certificat de conformité soit remis à la fin des travaux.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-156

Municipal Authorization - Herminia West Road

WHEREAS Mr. Pierre-Yves Lalonde's request for work on lots 4 878 142 and 4 878 143;

WHEREAS the citizen has submitted plans in compliance with our By-Law;

WHEREAS Council wishes to ensure that the quality of roads on its territory are maintained;

THEREFORE it is proposed by Councillor Philippe Cyr and **RESOLVED** to authorize the work conditional upon compliance with current By-Laws, the issuance of permits and authorizations, the work being carried out by a qualified contractor in accordance with the conditions set out in the permit, and the issuance of a Certificate of Conformity upon completion of the work.

Resolution unanimously adopted.

23-07-157

Achat de signalisation pour un projet pilote chemin Seale

ATTENDU QUE la Municipalité a reçu des préoccupations de la part de citoyens concernant la vitesse des véhicules sur le chemin Seale;

ATTENDU QUE la Municipalité a installé un radar de vitesse sur le chemin Seale entre le 13 et le 28 juin 2023;

ATTENDU QUE les données reçues montrent que la majorité des véhicules respectent la limite de vitesse, le Conseil municipal est conscient des préoccupations des résidents en matière de sécurité;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par le conseiller Jay Brothers et **RÉSOLU** d'autoriser l'achat de délinéateurs flexibles comme projet pilote de sensibilisation à la circulation dans le secteur.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-157

Purchase of signs for a pilot project on Seale road

WHEREAS the Municipality has received concerns from citizens about the speed of vehicles on Seale Road;

WHEREAS the Municipality had installed the speed radar on Seale Road between June 13th and June 28th, 2023;

WHEREAS although the data received shows the majority of traffic respects the speed limit, the Municipal Council is aware of the safety concerns of residents;

THEREFORE it is proposed by Councillor Jay Brothers and

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

RESOLVED to authorize the purchase of flexible delineators as an awareness pilot project for traffic in the area.

Resolution unanimously adopted.

Trésorerie et administration générale / Treasury and General Administration

23-07-158 **Adoption des comptes payables pour le mois de juillet 2023**

Il est proposé par le conseiller Paul Sauvé et résolu d'adopter les comptes payables pour le mois de juillet 2023.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-158 **Adoption of the accounts payable for the month of July 2023**

It is proposed by Councillor Paul Sauvé and resolved to adopt the accounts payable for the month of July 2023.

Resolution unanimously adopted.

Dépôt du rapport d'élection partielle du 18 juin 2023

La présidente d'élection, madame Natalie Black, dépose le rapport d'élection partielle du 18 juin 2023 comme suit :

**RAPPORT D'ÉLECTION PARTIELLE
SCRUTIN DU 18 JUIN 2023**

Je soussignée, présidente d'élection, rédige mon rapport comme suit :

Je déclare avoir accompli toutes les formalités prescrites par la loi telles que les avis de l'élection, les nominations et l'assermentation des officiers de l'élection. Pour faire suite au dépôt des bulletins de mise en candidature, il est démontré que les candidats ayant déposé leur bulletin au poste en nomination sont les suivants et que le résultat de l'élection est, incluant le vote par anticipation et le vote par correspondance :

POSTE NUMÉRO 6

Robert Houle	119	
Paul Sauvé - W.I.L.D. Wentworth	268	ÉLU

Deposit of the By-Election Report of June 18th, 2023

The Returning Officer, Mrs. Natalie Black, deposits the By-Election Report of June 18th, 2023, as follows:

**BY-ELECTIONS RESULT
POLL OF JUNE 18TH, 2023**

I the undersigned, Returning Officer, draw up my report as follows:

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

I declare that I have fulfilled all the required formalities prescribed by law such as notice of election, nomination of the election officers and oaths of office. Following the filing of nomination documents the following is the result of the regular poll, advance poll and vote by correspondence:

SEAT NUMBER 6

Robert Houle	119	
Paul Sauvé - W.I.L.D. Wentworth	268	ELECTED

23-07-159

Nomination au Comité de la Politique de la famille et des aînés

ATTENDU le Canton de Wentworth considère que les familles et les aînés occupent une place déterminante au sein de la communauté;

ATTENDU que le mandat du Comité est de réaliser les objectifs du plan d'action;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Pierre Demers et **RÉSOLU** de procéder à la nomination de Bonnie Seale au Comité de la Politique de la famille et des aînés.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-159

Nomination to the Committee for the Family and Seniors Policy

WHEREAS the Township of Wentworth considers that Families and Seniors occupy a prominent place in the community;

WHEREAS the mandate of the Committee is to realize the objectives of the Action Plan;

THEREFORE it is proposed by Councillor Pierre Demers and **RESOLVED** to nominate Bonnie Seale to the Monitoring Committee for the Family and Seniors Policy.

Resolution unanimously adopted.

23-07-160

Motion de remerciements à mesdames Marianne Montgomery Ford et Thérèse Picard

Il est proposé par le conseiller Pierre Demers et résolu de remercier mesdames Marianne Montgomery Ford et Thérèse Picard pour leurs années d'implication au sein du Comité de la famille et des aînés de la Municipalité. Madame Picard a été nommée membre du Comité en mars 2018 et madame Montgomery Ford quant à elle, a été nommée en septembre 2020. Depuis, elles se sont impliquées dans le suivi du plan d'action. Merci pour votre précieuse contribution bénévole au fil des ans.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-160

Motion of thanks to Mrs. Marianne Montgomery Ford and Mrs. Thérèse Picard

It is proposed by Councillor Pierre Demers and resolved to thank Mrs. Marianne Montgomery Ford and Mrs. Thérèse Picard for their years of

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

involvement towards the Family and Seniors Committee of the Municipality. Mrs. Picard was appointed a member of the Committee in March 2018 and Mrs. Montgomery Ford was appointed in September 2020. Since, there were involved in the action plan follow up. Thank you for your valuable volunteer contribution over the years.

Resolution unanimously adopted.

23-07-161

Poursuite en recouvrement de taxes

Il est proposé par le conseiller Jay Brothers et résolu d'autoriser la firme d'avocats Dufresne Hébert Comeau à entreprendre des procédures légales pour le recouvrement de taxes pour les propriétaires des matricules suivants:

3368-18-7964	3970-14-9272	4170-04-0015
3368-26-4769	3970-50-3870	4070-92-7042
3872-42-3711	3971-45-2539	4069-77-0950
3872-61-2044	3974-03-2608	3872-84-2339
3872-73-9688		

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-161

Tax collection proceedings

It is proposed by Councillor Jay Brothers and resolved to authorize the law firm Dufresne Hébert Comeau to undertake legal proceedings for the recovery of taxes for the owners of the following matricules:

3368-18-7964	3970-14-9272	4170-04-0015
3368-26-4769	3970-50-3870	4070-92-7042
3872-42-3711	3971-45-2539	4069-77-0950
3872-61-2044	3974-03-2608	3872-84-2339
3872-73-9688		

Resolution unanimously adopted.

23-07-162

Remboursement des frais de déplacement

ATTENDU l'article 7 du « *Règlement numéro 2023-002 relatif au traitement des élus municipaux* » le Conseil peut autoriser le paiement de dépenses de voyage et autres dépenses réellement encourues par un membre du Conseil pour le compte de la Municipalité, pourvu qu'elles aient été autorisées par résolution;

ATTENDU QUE le conseiller Philippe Cyr à participer à l'Assemblée générale de Tricentris le 13 avril 2023 et l'Assemblée générale d'Abrinord le 15 juin 2023;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Allan Page et **RÉSOLU** de rembourser les frais de déplacements au montant de 142,12\$.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-162

Reimbursement of travel expenses

WHEREAS article 7 of "*By-Law number 2023-002 regarding compensation of elected officials*" Council may authorize the payment of travel expenses

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

and other expenses actually incurred by a member of the Council on behalf of the Municipality, provided they have been authorized by resolution of the Council;

WHEREAS Councillor Philippe Cyr attended the Tricentris General Assembly on April 13th, 2023, and the Abrinord General Assembly on June 15th, 2023;

THEREFORE it is proposed by Councillor Allan Page and
RESOLVED to reimburse travel expenses in the amount of \$142.12.

Resolution unanimously adopted.

23-07-163

Protocole d'entente PRIMADA

ATTENDU QUE la Municipalité est admissible à une aide financière dans le cadre du Programme d'infrastructures Municipalité amie des aînés (PRIMADA);

ATTENDU le protocole d'entente reçu le 9 juin 2023 de la Ministre des Affaires municipales;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Jay Brothers et
RÉSOLU d'autoriser le Maire, monsieur Jason Morrison, à signer le protocole d'entente relatif à l'octroi à la municipalité du Canton de Wentworth, d'une aide financière dans le cadre du PRIMADA pour le projet d'aménagement d'un parc multifonctionnel.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-163

Agreement Protocol PRIMADA

WHEREAS the Municipality is eligible for financial assistance under the Senior Friendly Municipality Program (PRIMADA);

WHEREAS the Agreement Protocol received on June 9th, 2023, from the Minister of Municipal Affairs;

THEREFORE it is proposed by councillor Jay Brothers and
RESOLVED to authorize the Mayor, Mr. Jason Morrison, to sign the Agreement Protocol concerning the granting to the Municipality of the Township of Wentworth, of financial assistance within the framework of the PRIMADA for the project to develop a multifunctional park.

Resolution unanimously adopted.

23-07-164

Partenariats municipaux pour l'innovation - Femmes en politique locale (PMI-FPL)

ATTENDU QUE la MRC d'Argenteuil participe depuis plusieurs années au programme de la Fédération canadienne des municipalités (FCM) « Partenariats pour l'innovation municipale - Femmes en leadership local (PMI-WILL) »;

ATTENDU QUE la Municipalité est honorée que le Comité de sélection ait recommandé la participation de madame Martine Renaud à titre de directrice de l'urbanisme et de l'environnement pour le Canton de Wentworth;

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

ATTENDU QU'en tant que représentante de la Municipalité, madame Renaud aura la chance de transmettre ses connaissances en tant que femme dans le monde municipal. Le but du projet est de promouvoir l'égalité des sexes.

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par le conseiller Paul Sauvé et **RÉSOLU** que le Conseil municipal du Canton de Wentworth appuie madame Martine Renaud dans son rôle de femme dans le leadership local.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-164

Partnerships for Municipal Innovation – Women in Local Leadership (PMI-WILL)

WHEREAS the MRC of Argenteuil has participated in the Federation of Canadian Municipalities (FCM) program "Partnerships for Municipal Innovation – Women in Local Leadership (PMI-WILL)" for the past several years;

WHEREAS the Municipality is honored that the Selection Committee has recommended the participation of Mrs. Martine Renaud as Director of Urbanism and Environment for the Township of Wentworth;

WHEREAS as a representative of the Municipality, Mrs. Renaud will have the chance to pass on her knowledge as a woman in the municipal world. The aim of the project is to promote gender equality.

THEREFORE it is proposed by Councillor Paul Sauvé and **RESOLVED** that the Municipal Council of the Township of Wentworth support Mrs. Martine Renaud in her role as a woman in local leadership.

Resolution unanimously adopted.

Environnement / Environment

23-07-165

Analyses d'eau potable

Il est proposé par le conseiller Bill Gaulet et résolu d'autoriser un montant de 10\$ avec preuve de résidence à Wentworth, payable à Notreau, pour les résidents qui auront effectué des analyses d'eau sur leur source d'eau potable lors de la Journée Wentworth, qui aura lieu le 16 juillet 2023.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-165

Water Testing

It is proposed by Councillor Bill Gauley and resolved to authorize an amount of \$10 upon proof of residency in Wentworth payable to Notreau for those residents who have water tests done on their potable water source during Wentworth Day to be held on July 16th, 2023.

Resolution unanimously adopted.

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

23-07-166

Autorisation à la Directrice de l'urbanisme et de l'environnement d'émettre un constat d'infraction relatif aux règlements municipaux

ATTENDU le Règlement 2015-002-01 concernant la protection des plans d'eau et l'accès au Lac Louisa;

ATTENDU QUE le Lac Louisa a une espèce envahissante confirmée soit le vivipare chinoise;

ATTENDU QU'un résident du Canton de Wentworth a accédé au Lac Louisa sans au préalable avoir fait laver son bateau contrevenant à l'article 5 du Règlement 2015-002-01;

ATTENDU QUE le Conseil désire s'assurer du maintien de la qualité des eaux sur son territoire;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Philippe Cyr et **RÉSOLU** d'autoriser madame Martine Renaud, directrice de l'urbanisme et de l'environnement, à émettre un constat d'infraction.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-166

Authorization for the Director of Urbanism and Environment to issue a statement of offence relating to municipal By-Laws

WHEREAS By-Law 2015-002-01 concerning the protection of bodies of water and access to Lake Louisa;

WHEREAS Lake Louisa has a confirmed invasive species namely the Chinese mystery snail;

WHEREAS a resident of the Township of Wentworth has gained access to Lake Louisa without first having had his boat washed in contravention of Article 5 of By-Law 2015-002-01;

WHEREAS Council wishes to ensure that water quality is maintained on its territory;

THEREFORE it is proposed by Councillor Philippe Cyr and **RESOLVED** to authorize Mrs. Martine Renaud, Director of Urbanism and Environment, to issue a statement of offence.

Resolution unanimously adopted.

23-07-167

Mandat d'un Biologiste

ATTENDU QUE la Municipalité a mandaté la firme Équipe Laurence pour proposer différents scénarios pour l'exutoire du Lac Louisa;

ATTENDU QUE la firme Équipe Laurence a recommandé au Conseil municipal de mandater un biologiste pour confirmer le niveau d'eau historique naturel du lac;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par le conseiller Jay Brothers et **RÉSOLU** d'autoriser ce mandat.

Résolution adoptée à l'unanimité.

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

23-07-167

Mandate for a Biologist

WHEREAS the Municipality has mandated the firm Équipe Laurence to propose different scenarios for the Lake Louisa Outlet;

WHEREAS the firm Équipe Laurence has recommended that the Municipal Council mandate a Biologist to confirm the natural historical water level of the lake;

THEREFORE is it proposed by Councillor Jay Brothers and
RESOLVED to authorize this mandate.

Resolution unanimously adopted.

23-07-168

Nomination au Comité consultatif en environnement

ATTENDU QUE le Conseil municipal de la municipalité du Canton de Wentworth désire promouvoir et protéger la qualité de l'environnement sur son territoire et sensibiliser la population à l'importance de la protection de l'environnement;

ATTENDU l'adoption du Règlement numéro 2005-002-02 constituant un Comité consultatif en environnement pour la municipalité du Canton de Wentworth;

ATTENDU QUE monsieur Paul Sauvé s'est retiré du Comité pour donner l'occasion à un autre citoyen de s'impliquer;

EN CONSÉQUENCE il est proposé par le conseiller Philippe Cyr et
RÉSOLU de nommer Ashley Landriault sur le Comité.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-168

Nomination to the Environmental Consulting Committee

WHEREAS the Council of the Municipality of the Township of Wentworth wishes to promote and protect the environment on its territory and heighten the population's awareness regarding the importance of protecting the environment;

WHEREAS the Municipal Council adopted By-Law number 2005-002-02 establishing an Environmental Consulting Committee for the Municipality of the Township of Wentworth;

WHEREAS Mr. Paul Sauvé has withdrawn from the Committee to give another citizen the occasion to be involved;

THEREFORE it is proposed by Councillor Philippe Cyr and
RESOLVED to nominate Ashley Landriault to the Committee.

Resolution unanimously adopted.

Dépôt du rapport mensuel (juin 2023) des Services d'urbanisme, de l'environnement et des travaux publics

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

Deposit of the Report for Town Planning, Environment and Public Works Departments (June 2023)

Période de questions

- La variation du niveau d'eau du Lac Louisa est très perceptible
- Le règlement concernant les poules inclut-il les coq ? Que peut-on faire face aux nuisances causées ?
- Un délinéateur flexible est un poteau utilisé comme mesure de modération du trafic
- Le parc multifonctionnel situé à côté de l'Hôtel de Ville sera doté de bancs et de circuits d'exercice, ainsi que d'un qui d'observation pour les espèces présentes dans le secteur
- L'accès au barrage du Lac Seale devrait être accessible en cas d'urgence
- La propriété du Lac Seale doit être considérée comme contaminée, le cours d'eau sur la propriété est également douteux

Question Period

- The water level change at Lake Louisa is quite noticeable
- The By-Law concerning having chickens does it include roosters? What can be done by the nuisance caused?
- A flexible delineator is a pole used as a traffic calming measure
- The multifunctional park situated next to the Town Hall will have benches and exercise circuits, as well as an observation dock for species found in the area
- The access across of the dam at Seale Lake should be accessible in emergency situations
- Property on Seale Lake should be considered contaminated, the watercourse on the property is also questionable

23-07-169

Clôture

Il est proposé par le conseiller Jay Brothers et résolu de clore l'assemblée à 19h50.

Résolution adoptée à l'unanimité.

23-07-169

Closure

It is proposed by Councillor Jay Brothers and resolved to close the meeting at 7:50 p.m.

Resolution unanimously adopted.

Jason Morrison
Maire
Mayor

SÉANCE ORDINAIRE DU 3 JUILLET 2023

REGULAR MEETING OF JULY 3RD, 2023

Je, Jason Morrison, atteste que la signature du présent procès-verbal équivaut à la signature par moi de toutes les résolutions qu'il contient au sens de l'article 142 (2) du Code municipal.

I, Jason Morrison, certify that the signing of these minutes is equivalent to the signature by me of all resolutions contained as per Article 142 (2) of the Municipal Code.

Natalie Black
Directrice générale et greffière-trésorière
General Manager, Clerk-Treasurer

La prochaine séance du Conseil sera tenue à 19h00 le 7 août 2023 à l'endroit des assemblées soit à l'Hôtel de Ville 175, chemin Louisa à Wentworth.

The next Council meeting will be held at 7:00 P.M. on August 7th, 2023, at the location for Council Meetings at the Town Hall 175 Louisa Road in Wentworth.